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Remittance QR Codes
* Amount is irrespective of currency
طلب تحويل برقي بالجملة
Debit Account Number
 APPLICATION FOR BULK TELEGRAPHIC TRANSFER
Checksum QR Code
اسم العميل / الأسماء الموقعة
Customer / Signatory Name(s)
 Branch Name
اسم الفرع
Date
التاريخ
Account Title/Name
اسم الحساب
رقم حساب الخصم
Debit Currency
عملة الخصم
Customer Signature(s)
(توقيع العميل (ق
..\..\EI_LOGO.jpg
نوع الحساب
Account Type
لقد قرأت وفهمت وأوافق على الالتزام بالشروط والأحكام الواردة في موقع الإمارات الإسلامي
  I have read, understood, and accept to abide by the Terms and Conditions listed on the Emirates Islamic website.
  By continuing you confirm and acknowledge the applicable terms listed on the Foreign Currency page published on the Emirates Islamic website and waive the cooling-off period for this transfer.
يعني استمرار المعاملة تأكيدك وإقرارك بالشروط والأحكام المعمول بها المنصوص عليها في الصفحة المعلنة بالعملة الأجنبية على موقع الإمارات الإسلامي ، كما أنك تتنازل عن فترة السماح المحددة لإلغاء معاملة التحويل الحالية
“By using this form I confirm that I have not made any alterations to the original Emirates Islamic application form”
"باستخدام هذا النموذج ، أؤكد أنني لم أجري أي تعديلات على نموذج طلب الإمارات الإسلامي الأصلي"
FOR BANK USE ONLY
Sign Verified by
Approved by
Verified by
 .مصرف الإمارات الإسلامي (ش.م.ع.)هو بنك مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE
Please be informed that the Bank shall endeavour to contact you at the phone number(s) registered with the Bank to verify the details provided in this application. In the event that such call was not answered or the details not verified, the Bank reserves the right to keep the application on hold without processing the transfer request without any liability on the part of the Bank
Remittance Details
    COUNTRY
  AREA CODE/ZIP CODE
    COUNTRY
  AREA CODE/ZIP CODE
- IFSC
Transit/Inst Number - CAD$
- BSB Number 
TT Currency
عملة الحوالة
TT Amount
مبلغ الحوالة
Amount in Words
المبلغ بالحروف
MANDATORY BENEFICIARY’S INFORMATION
معلومات المستفيد الالزامية 
Beneficiary Name
اسم المستفيد
(Please provide full name)
(يرجى تحديد الاسم الكامل)
Number/IBAN
Beneficiary’s Account
رقم الحساب المصرفي الدولي
/ رقم حساب المستفيد
Beneficiary Address
(Please provide complete address including country and area/zip code)
عنوان المستفيد
(يرجى تحديد العنوان الكامل
حيث يشمل الدولة والرمز
البريدي)    
Address
Beneficiary’s Bank Name
اسم بنك المستفيد
Beneficiary Bank's
عنوان بنك المستفيد
DETAILS (TICK AS APPLICABLE AND PROVIDE REQUIRED DETAILS BELOW)
(
IBAN Number (Mandatory as required for country/currency)
IBAN رقم 
Sort Code - GBP
كود البنك للتحويلات
IFSC Code - INR
Fed wire/ABA - USD$
- Fed wire/ABA
Transit/Inst Number - دولار كندي
BSB Number - AUD$
Swift/Routing Code 
of Beneficiary Bank
رمز السويفت/الوجهة
للبنك المستفيد
CHARGES (SELECT ONE)
الرسوم
Bank Details
Correspondent/Intermediary
بيانات البنك
المراسل/الوسيط
Code/Account Number
Correspondent Bank Routing
رقم الحساب
رمز البنك المراسل
Purpose of Remittance
الغاية من التحويل
(if any)
(ان وجد)
تعليمات خاصة/ مرجع العميل
Deal Reference
مرجع الصفقة
Exchange Rate
سعر الصرف
الزامي ويتطلب للدولة / العملة 
(
الجنيه الإسترليني
-
اختر كما ينطبق وقم بتزويد البيانات اللازمة في الأدنى
)
التفاصيل
دولار أسترالي 
دولار أمريكي
الروبية الهندية
رمز
اختر واحدة
(
)
/
)
Special Instructions/Client Reference
يرجى العلم بان البنك سيقوم بالاتصال بكم على أرقام هواتفكم المسجلة لدى البنك للتحقق من تفاصيل هذا الطلب. في حالة عدم الرد على المكالمة أو اذا لم يتم التحقق من التفاصيل، يحق للبنك الاحتفاظ بالطلب وعدم تنفيذ التحويل ولا يتحمل البنك أي مسؤولية لما ينتج عن ذلك
..\..\EI_LOGO.jpg
تفاصيل التحويلات
Cross Border Transaction Type code
رمز نوع المعاملة عبر الحدود
Remarks/Additional details about Purpose of Payment
ملاحظات / تفاصيل إضافية حول الغرض من الدفع
“By using this form I confirm that I have not made any alterations to the original Emirates Islamic application form”
"باستخدام هذا النموذج ، أؤكد أنني لم أجري أي تعديلات على نموذج طلب الإمارات الإسلامي الأصلي"
FOR BANK USE ONLY
Sign Verified by
Approved by
Verified by
. مصرف الإمارات الإسلامي (ش.م.ع.)هو بنك مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
 Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE
To view the Correspondent Bank details and charges, scan this QR code
لعرض تفاصيل البنك المراسل والرسوم ، قم بمسح رمز الاستجابة السريعة هذا ضوئيًا
..\Correspondent-Bank-charges-EN.jpg
All charges, commissions and fees are exclusive of Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT). The Customer hereby agrees to pay an amount in respect of any applicable VAT.
جميع الرسوم والعمولات والرسوم لا تشمل ضريبة القيمة المضافة أو أي ضريبة مبيعات مماثلة أخرى (فات). يوافق العميل بموجبه على دفع مبلغ فيما يتعلق بأي ضريبة قيمة مضافة سارية المفعول
9.0.0.2.20101008.1.734229
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